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INTRODUCCIÓ 
 
Des de l’AFA del Torres Amat, us volem presentar a l’Ajuntament una proposta d’urgència 
per instal·lar zones d’ombra en alguns espais exteriors de l’escola i protegir així als infants 
durant els mesos de més calor. La proposta va encarada a que ens pugueu facilitar una 
instal·lació homologada que serviria a més de les estones d’esbarjo en horari lectiu també 
per l’estona del menjador, pel Cau de Juny i pel Casal d’Estiu i per totes aquelles activitats 
que es portin a terme al pati. Veiem molt necessària i imprescindible aquesta instal·lació ja 
que es preveuen altes temperatures en els propers anys i restriccions d’aigua, d’aquesta 
manera podrem seguir aprofitant els espais exteriors de l’escola i no quedaran inutilitzats. 
 
 
PROPOSTA 
 
La proposta consisteix en instal·lar una ombra que cobreixi bona part de la pista de l’escola, 
i una altra ombra que cobreixi la zona d’entrada de Cicle Inicial i les aules que donen a 
aquella banda. A continuació us presentem algunes idees que hem agafat d’internet i que 
creiem que podrien servir. Es tractaria d’estudiar quina seria la més adequada a nivell 
econòmic i pràctic. 
 

- Proposta 1: Ombra tipus carpa per cobrir part de la pista 
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- Proposta 2: Ombra tipus cablejat amb malla amb anelles per poder-la córrer per 
cobrir part de la pista.  

 
 

 
 
Proposta 3: Ombra per cobrir la zona d’entrada de cicle inicial i alhora fer ombra a les aules. 
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- Proposta 4: Ombra per cobrir la zona de l’entrada de cicle inicial i alhora fer ombra a 
les aules. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
TEMPORALITZACIÓ 
 
Com que valorem que es tracta d’una infraestructura d’urgència creiem que hauria d’estar 
feta abans de l’inici del Casal d’estiu i per tant al final d’aquest curs escolar. Som conscients 
que el marge de temps és molt petit, i per tant estarem oberts a propostes també de caire 
provisional, sempre i quan estigui homologat, ja que així ho requereix l’escola. 
 
De seguida que rebeu la proposta agrairem que us poseu en contacte amb l’escola i l’AFA 
per poder valorar les propostes. 
 


